

Bestyrelsesmøde FKO Tirsdag d. 08.08.23 kl. 17.00

| | |
|----------------|--|
| Referat | Tilstede: Jørn Hansen JH , Jørgen Knudsen JK , Henriette Echwald HE , Daniel Allerup DA , Rune Andersen RA , Henrik Beckwith HB , Ursula Søborg US , Peder Jørgensen PJ , Michael Aaquist MA . Fraværende: |
|----------------|--|

| | |
|---|--|
| 1. Referat fra sidst og dagens dagsorden | Referat fra 12.06.23 og dagens dagsorden er godkendt. |
| 2. Økonomi/regnskab 2023 inkl. budget 2023 | Balance er udsendt, men er ikke opdateret. HE har kigget på det og grundet ferie i bogholderiet er alt ikke bogført. Der har været udfordringer med forbindelse mellem holdsport og economics. Opdatering ønskes fra Mette. MA: Det er svært at styre sit budget, når balancen ikke er opdateret. Vi har svært ved at evaluere på afholdte arrangementer. Der er enighed om, at det ikke kører optimalt, men Jørn vil gå videre med dette. Dog er processen omkring bogføring optimeret generelt. |
| 3. Projekter | VKI: JH: Møde kl. 19.30 i dag omkring overtagelse af hallen. Der skal drøftes overgangsperiode. Vi kan ikke, på nuværende tidspunkt, blive mere konkrete fordi vi endnu ikke ved hvad kommunen byder os. Overtagelse af drift forventes fra 01.07.24 men generel overtagelse fra 01.01.24. Parterne er klar til denne drøftelse. Dog ligger der et stort arbejde forude for at kunne være sikre på at hallen kan driftes. "Vig byskov": Intet nyt. Klubhus FKO: PJ: Vi har fået byggetilladelse. Der indhentes konkrete priser fra blandt andet elektriker, tømrer osv. samt organisering af frivillige. JH: Der skal laves en plan for byggeprocessen og den konkrete økonomi omkring dette. RU: Første spadestik bør promoveres. MA vil gerne køre gravemaskinen, men dette frarådes på det kraftigste af de tilstedeværende! |

| | |
|---|---|
| | <p>Vi kan ikke give nogle konkrete priser eller overslag for nuværende. Vi skal have en tømre til at bygge et rådhus, således at det er lukket til vinter og de frivillige kræfter kan lave lidt indenfor i løbet af vinteren.</p> <p>JH: Vi vender tilbage med økonomien når der er noget nyt.</p> |
| <p>4. Fremtidig rolle vedr. Kunstbaneforeningen og tilskud til denne</p> | <p>JH: Kunstbaneforeningen bygger klubhuset, hvilket betyder vi kan momsfrtages. Vi skal forholde os til at vi skal drifte klubhuset, hvorfor vi skal tale om en hensættelse til dette på sigt, så driften sikres i 5 år.</p> <p>Det tilskud vi evt. får fra kommunen, vil ikke dække hele udgiften.</p> <p>Vi arbejder på en model, hvor vi selv skal drifte de omkringliggende arealer, 3 græsplæner og det levende hegn omkring disse. Vi afventer nogle priser på dette.</p> |
| <p>5. Vig festival 2023, Lars Lilholt 2023 og 2024 og 3-dages marked</p> | <p>Vig festival: Endnu et rekordår. Ny bar og godt humør. Vi har omsat for mere end sidste år. Omkostninger er steget med godt 20 %.</p> <p>Der er møde midt i september omkring omsætning og indtjening.</p> <p>Lars Lilholt: Ny plads. Jørn blev interviewet. 983 billetter solgt, hvilket er under nulpunktet, men dog med et mindre overskud, hvis vi regner med samme omkostning som sidste år. Vi skal blive bedre til at markedsføre.</p> <p>MA: Vi skal her i bestyrelsen blive enige om, hvorvidt Lilholt er noget vi bør forsætte med, når man tænker på, hvad vi ellers bruger vores hjælpere til. Skal vi forsætte med Lilholt eller bør vi se på andre bands som kan samle folk. Stor ros til dem fra håndbold.</p> <p>JH: Det skal vi have talt om og gerne på næste bestyrelsesmøde.</p> <p>RU: Er alle afdelinger med i dette eller findes der en anden arbejdsgruppe. Hvem er det reelt, der afvikler arrangementet? Der er ønske om en større formalisering.</p> <p>JH: Der kommer et referat fra evalueringen som den samlede bestyrelse kan tage fremadrettet beslutninger ud fra. Afdelingerne bliver indkaldt til evalueringen.</p> <p>JK: Vi skal gøre os nogle overvejelser omkring vores moralske forpligtelser ift. Vig by. Vi har festivalen, men kan det betale sig at forsætte med de andre arrangementer eller gør vi det bare fordi vi moralsk føler en forpligtelse.</p> <p>Særligt fodboldafdelingen er hårdt ramt af alle de arrangementer, der afholdes. Både foreningen og deres egne. Fodboldafdelingen står for rigtig meget fundamentalt for at afvikle arrangementerne.</p> |

| | |
|---|--|
| | <p>3-dages marked: Set i bakspejlet, så ved vi ikke om dette er en god idé i fremtiden. Dette skal der også evalueres på i september. Nogle opgaver blev ikke løst fordi en aktør underpræsterede.</p> |
| <p>6. De enkelte udvalgsrepræsentanter</p> | <p>MA - Fodbold: Fodboldskole er afviklet og gik godt. Vi var 76 deltagere. Sommerland Cup mangler vi forsat tal på. Vi har møde omkring dette med bogholder for at få gået alt igennem omkring økonomien.</p> <p>Vi er ved at starte op. 30 til træning på seniorholdene. Vi er i tvivl om der er nok til 3 hold, men det ser vi på. På papiret har vi spillere nok, men grundet løbende afbud er det svært at vide om vi har nok til at stille 2 eller 3 hold. Vi arbejder på at flytte nogle hold, så de træner samtidig. Ungdomsafdelingen er startet op. Vi har startet nyt mikrohold. Møde med 2 nye trænere som gerne vil hjælpe på de hold.</p> <p>Den 19. er der udskudt afslutningsfest som ligger samtidig med første turneringskamp. 30.08 har vi skolecup, hvor der skal bruges 11 baner. Der kommer 50 hold. Fårevejle og asnæs skole laver dette arrangement for 1.-5. klasse. Vi skal stå for mål og baner.</p> <p>Der er møde i udvalget i næste uge. Vi har ikke prøvet det før, men det bliver spændende. Vi skal hjælpe til cykelløb på søndag og mangler hjælpere. Der vil blive skrevet ud til afdelingerne for at skaffe de sidste hjælpere.</p> <p>JK: Vi har besluttet at lukke den ene bane, så den kan få gødning og bliver klar til kamp lige udenfor det kommende klubhus.</p> <p>Der er ved at blive lavet en strategi for børne- og ungefodbolden med Julie fra DBU.</p> <p>HB – Vig motion: 572 medlemmer pr. 01.08.23. Ift. sidste år er vi 50 medlemmer mere. Vi kigger løbende på udviklingen af medlemstallene.</p> <p>24 medlemmer fra Vig festival hjælpere og 24 fra FKO. Der kan gøres mere ud af dette, hvor medlemsvæksten skal styrkes.</p> <p>Aktive Fællesskaber har imødekommet ansøgning om midler til cirkel trænings koncept. I nærmeste fremtid planlægges "udflugt" med et repræsentativt udpluk af medlemskredsen. Der skal kigges på cirkel trænings systemer fra Pedan (Biocircuit), Matrix (eGym) samt Fitness Engros (Milon). Slut august.</p> |

Vi har nogle løbebånd som trænger til udskiftning, hvilket kan gøres for rimelige midler. Vi går i gang med at lave en investeringsplan.

Vi mangler forsat at tale med halvdelen af trænerne.

Vi har udfordringer med ventilationen som ikke virker.

JH: Vi skal være opmærksomme på dette omkring driftsdelen ingen en eventuel overtagelse. Vi mangler viden og know how samt interesse for at løse disse udfordringer.

HB: Det ene rum er meget varmere end et andet. Lyden er også virkelig dårlig. JH meddeler at prisen for en støjvæg ligger på omkring 30.000 kr.

JK: Receptionsområdet skal genvurderes og især, hvis vi skal til at drifte hallen.

HB: Som den er nu, er den for stor til de opgaver der ligger.

Vi stiller med fuldt hold til næste Vig festival i baren.

DA - Boksning: Vi starter fuldt op igen på alle hold fra på mandag.

RA - Håndbold: Klubrummet er færdigt og der er brugt 72.000 kr. på dette. I dag er første træningsdag. Vi har sendt ud, hvilke hold man kan tilmelde sig. Vi afholder 3 håndboldcaravan. Første møde på torsdag.

MA: Man bør sætte en skydedør i det nye rum, så det kan laves endnu større.

JK - Floorball: Der har været træning hen over sommeren med pænt fremmøde.

Lukker nu igen for tilgang til holdet frem til 31. december 2023.

Opstart nyt hold +60 år torsdag den 14. september kl. 14-16 i Vig. Der er indkøbt 20 nye stave.

Sommerfest for torsdagsholdet lørdag den 16. september.

Økonomi ok, budgettet overholdes.

HE - Kajak: Vi har lige nu højsæson, hvor der mandag og onsdag er klubaftener. Der har været roture rundt om blandt andet Nekselø.

Vi er ved at opdatere brochure og er blevet enige om ny tekst og opdatering af vores hjemmeside.

Vi er blevet flere til at kigge på disse ting, hvilket gør det nemmere at få lavet fordi der nu er sparring omkring dette.

| | |
|---|--|
| <p>7. Åbent punkt for tilføjelser</p> | <p>Folkeoplysningsudvalg: Der er ikke mange penge tilbage i de forskellige puljer. Ved næste møde bliver forbruget af fritidspas fremlagt.</p> |
| <p>8. Dato for nyt bestyrelsesmøde</p> | <p>Tirsdag den 12.09.23 kl. 16.30 ved Kajaks klubhus.</p> |
| <p>9. Eventuelt</p> | <p>MA: Skulle vi ikke lave 2 overdækkede Padelbaner? Forslaget er givet og bestyrelsen kan herefter tænke videre over dette. JH: Vi bør tænke på hvilke aktiviteter vi kan skabe omkring vores nye klubhus. Vi skal se på hvad de andre afdelinger har af ønsker til udvikling.</p> <p>US: Ønske til punkt på næste dagsorden omkring den lokale avis. Der er store områder som ikke får avisen og vi bruger penge på annoncer.</p> <p>HE: Vi bør videns dele omkring muligheden for fundsansøgning.</p> |